

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/2030
9 July 1963

Limited Distribution

UNITED KINGDOM IMPORT RESTRICTIONS ON GRAPEFRUIT AND
CITRUS FRUIT PRODUCTS

Consultation under Article XXII:1 Requested by the United States

The Government of the United States has advised that it has formally notified the Government of the United Kingdom of its desire to engage in consultation under paragraph 1 of Article XXII with regard to the discriminatory quantitative restrictions maintained by the United Kingdom on imports of fresh winter grapefruit and processed orange and grapefruit products from the United States. The notification was made on 3 July 1963.

Contracting parties are hereby informed of this action taken by the United States in accordance with the relevant procedures of the CONTRACTING PARTIES concerning consultations under Article XXII and residual import restrictions (cf. BISD, Seventh Supplement, page 24 and Ninth Supplement, pages 19-20).

ROYAUME-UNI: RESTRICTIONS A L'IMPORTATION DES PAMPLEMOUSSES ET
DE CERTAINS PRODUITS DES AGRUMES

Consultation au titre de l'article XXII, paragraphe 1,
demandée par les Etats-Unis

Le gouvernement des Etats-Unis a fait savoir qu'il a officiellement notifié au gouvernement du Royaume-Uni son désir d'engager une consultation au titre de l'article XXII, paragraphe 1, au sujet des restrictions quantitatives de caractère discriminatoire que le Royaume-Uni maintient sur les importations de pamplemousses frais d'hiver ainsi que d'oranges et pamplemousses élaborés en provenance des Etats-Unis. La notification a été faite le 3 juillet 1963.

Les parties contractantes sont informées par la présente note de cette mesure prise par les Etats-Unis conformément aux procédures des PARTIES CONTRACTANTES concernant les consultations au titre de l'article XXII et aux restrictions résiduelles à l'importation (cf. IBDD, Supplément N° 7, pages 24 et 25, et Supplément N° 9, pages 19 et 20).